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САВЕТ РОДИТЕЉА 

ОШ „ВУК КАРАЏИ“ 

УЛ. ЈАДРАНСКА ББ 

17530 СУРДУЛИЦА 

ТЕЛ/ФАКС:017/825-950 

ПИБ:100949975 

МАТИЧНИ БРОЈ:07284373 

ДЕЛЛОВОДНИ БРОЈ:471 
од 05. априла  2023. године 

З А П И С Н И К 

СА 4.  СЕДНИЦE САВЕТА РОДИТЕЉА ОШ „ВУК КАРАЏИЋ” У 

СУРДУЛИЦИ,  одржане дана 05. априла 2023. године,  са почетком  

у 18.00 часова,  у наставничкој канцеларије  школе 
 

         Седници присуствује укупно 31 члан  Савета родитеља, што је већина од 

укупног броја (41  представник одељења нижих и виших разреда – по један 

представник у 32 одељења, по два представника родитеља у 4 комбинована 

одељења у Биновцу, Алакинцу и Сувојници - 8 чланова,  и један представник групе 

ППП, што је укупно 41 члан Савета родитеља),  директор школе  Драгана Нешић,  

секретар Јелена Богдановић, психолог Ирена Николић и библиотекар Маја Стошић. 

(у прилогу: потписи присутних чланова савета родитеља, дел.бр.472 од 05. 04. 

2023.године). 

 Записник води секретар школе. Седница се снима диктафоном. (тонски 

запис у прилогу). 

 Председник Савета родитеља отвара седницу и захваљује свим присутним 

члановима Савета родитеља што су се одазвали позиву и дошли у толиком броју.  

 Председник  предлаже  следећи:  

 

      ДНЕВНИ РЕД: 
1. Усвајање Записника са 3. седнице Савета родитеља, одржане 31. јануара 

2023.године; 

2. Разматрање извештаја о успеху и дисциплини ученика на крају трећег 

класификационог периода; 

3. Предлагање мера за побољшање успеха и дисциплине  ученика и сарадња 

родитеља и наставника; 

4. Извештај о реализацији пробног завршног испита; 

5. Учестовање у предлагању садржаја ваннаставних активности и програма у 

школској 2023/2024.години, сходно члану 120, став 6 тачка 3) ЗОСОВ; 

6. Учествовање у поступку избора уџбеника, у складу са чланом 34 став 1 

Законом о уџбеницима (“Сл.гласник РС”, бр.27/2018) и чланом 120 став 6 тачка 3а) 

ЗОСОВ; 

7. Извештај о реализацији планираних активности школе за именовање 

новог Школског одбора; 

8. Безбедност ученика; Учествовање у поступку прописивања мера из члана 

108 ЗОСОВ; 
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9.  Упознавање родитеља са укључивањем школе у  Пројекат  “Заједно ка 

средњој школи” -  Подршка деци из осетљивих друштевних група у преласку у 

средњу школу у заједничкој реализацији Дечје фондације Песталоци и Центра за 

образовне политике, уз подршку Министарства просвете Републике Србије. 

          10. Текућа питања; 

 

    Након гласања једногласно је усвојен предложени дневни ред. 

  

1) Председник отвара прву тачку дневног реда и  упознаје чланове Савета  са 

садржином записника са 3. седнице Савета одржане дана 31. 01. 2023. године 

(Записник је сачињен у писаној форми и одштампано је 30 истоветних 

примерака који су  подељени присутним члановима - у прилогу.) 

 

Председник СР ставља предлог на усвајање записника са 3.седнице на  

гласање.  Након гласања једногласно је донета  

 

О Д Л У К А 

о усвајању записника са 3.  седнице Савета родитеља, одржане  31. 01.  2023. год. 

2) Председник прелази на другу тачку дневног реда и даје реч стручном 

сараднику Маји Стошић. 

Маја чита Извештај о  успеху и дисциплини ученика на крају трећег 

класификационог периода; (Извештај  у прилогу). 

Директор школе наглашава да је 81,09% ученика има позитиван успех што 

је добро јер је раније некад тај проценат био много мањи, чак и на педесет и нешто 

посто. Директор школе наглашава да није добро што школа има 32 неоцењена 

ученика од укупно 661 ученика, што је у процентима 5,75%. То су ученици који 

заједно са родитељима одлазе на сезонске послове јер нема ко да их чува, а врло 

мали број међу њима су и ученици коју су поведени овим ученицима који не долазе 

у школу. Неки од њих су у иностранству и имамо најаве да ће да се врате, али су 

све то, по речима директорке, само најаве. 

  Након краће дискусије родитеља и разматрања извештаја председник се 

захваљује и прелази на 3. тачку дневног реда.  

            3) Председник отвара трећу тачку дневног реда - предлагање мера за 

побољшање успеха и дисциплине  ученика и сарадња родитеља и наставника  

и даје реч директору школе.     
Директор школе истиче да постоје различити начини за побољшање успеха 

и наглашава да немају сва деца иста интересовања и исте капацитете. Опет је негде 

на наставнику да нађе начина како ће да мотивише децу да дођу у школу, да раде и 

сви се ми сусрећемо са проблематиком да деца све мање имају интересовања за 

било који предмет и јако је тешко мотивисати их.  По речима директора школе оно 

што деца воле јесте та дигитализација и потрудили смо се да колико можемо 

дигитализумемо наставну. На пример, како је нагласила директорка, деци можемо 

дати задужења да направе неку презентацију, пано и то су све активности које могу 

да мотивишу децу да се укључују у рад и да изражавају своје мишљење и покажу 

шта знају. На сваком спрату су пројектори, сви наставници имају пројекторе, 

дигиталне уџбенике и децу то мотивише. Неко је дете обдарено за цртање, али не и 

за предмет српски језик, али ће се он подстаћи да кроз слике и цртање научи нешто 
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из српског језика. Директорка је  причала са наставницима и сви су се сложили да 

то може да се примени и да ће побољшати мотивацију и успех ученика. Директорка 

је такође напоменула да је  сарадња родитеља и наставника најбитнија ствар за 

добробит ученика.  Сарадњом се доприноси отклањању узрока који су довели до 

неуспеха, ученицима се пружа неопходна помоћ у раду, указује им се на 

евентуалне грешке и пропусте у раду. Зато је много битно да допуњујемо једни 

друге, да смо стално у контакту. Директорка је подсетила родитеље да  у школи 

имају организован дан отворених врата и да могу да дођу у школу кад год желе и 

осете да им треба сарадња са одељењским старешином или предметним 

наставницима и школом.  

Након краћег разматрања и дискусије родитеља председник прелази на 

следећу тачку дневног реда. 

 

4)  Председник прелази на четврту тачку дневног реда - извештај о  

реализацији пробног завршног испита и даје реч стручном сараднику школе 

Маји Стошић. 

Стручни сарадник Маја Стошић чита извештај о реализацији пробног 

завршног испита. (Извештај у прилогу). 

Директорка је нагласила да је три ученика полагало пробни завршни испит 

по посебном Индивидуалном програму. Психолог школе Ирена Николић додаје да   

три ученика осмог разреда раде по измењеном наставном плану и програму, 

односно по ИОП-у 2, а на основу одељења Интересорне комисије локалне 

самоуправе. Тестове за пробни завршни испит по измењеном плану и програму 

састављени су од стране предметних наставника из српског језика, математике и 

историје. Ови ученици су, по речима психолога, постигли добре резултате и треба 

да похвалимо њихова постигнућа на пробном завршном испиту. Девојчица која је 

полагала историју по прилагођеном програму је добила максималних 20 бодова, 

што значи да наставници  који су састављали прилагођене тестове заиста раде  на 

реализацији предвиђених циљева и исхода. 

 

5) Председник прелази на пету тачку дневног реда - Учестовање у 

предлагању садржаја ваннаставних активности и програма у школској 

2023/2024. години, сходно члану 120, став 6 тачка 3) ЗОСОВ и даје реч 

директору школе; 

 

Директор школе детаљно је информисала присутне које све активности 

обухватају ваннаставне  активности. Све активности где се врши повезивање 

наставе и онога што је ван наставе спада у ваннаставне активности, почев од 

екскурзије, рекреативне наставе до разноврсних друштвених, хуманитарних, 

спортских и културних активности. Директорка чита које се све ваннаставне 

активности спроводе у току школске године и предлаже да се чланови савета 

родитеља јаве са својим ставовима или  новим предлозима у вези ваннаставних 

активности. Дирекорка је информисала савет да је школа организовала 

хуманитарну акцију израде новогодишњих честитки, под називом “Честитке од 

срца”,  и да је  у школи данас организован Ускршњи вашар. У оквиру 

професионалне орјантације, како је назначила директорка школе  организоваће се 

сајам образовања после празника. Школа има библиотечку секцију и сталну  акцију  

“чеп за хендикеп”. Директорка додаје да се школа  укључила у обележавању “Дана 

вода”  и “Дана шума” и да школу очекује организација активности  поводом 
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обележавања  “Дана планете Земље”. Директорка додаје да у ваннаставне 

активности спада пријем првака, Дан школе, Дан јабуке, предстоји обележавање 

Доситејевих дана у априлу, Дан здраве хране, Хор који учествује на приредбама у 

школи и ван школе, Одбојкашка секција, Дан књига-27.априла, Дан писмености, 

Дан  матерњег језика, Дан уручења Нобелове награде Иви Андрићу, Дан српског 

јединства, слободе и националне заставе, Међународни дан старијих особа, ту 

имамо и ученика који је у Скупштини града Београда новчано награђен за свој 

ликовни рад,  Европски дан језика, Дечја недеља се  већ традиционално организује 

у првој недељи у октобру, светски Дан учитеља, међународни Дан толеранцје који 

сваке године обележава Вршњачки тим са Ученичким парламентом, сто година од 

рођења Душка Радовића, Међународни дан особа са инвалидитетом, обележавање 

дана Светог Саве, дана државности, дана жена, светског дана Рома. Директорка се 

још једном обратила родитеља да изнесу своје предлоге за увођење неких нових 

ваннаставних активности. 

Председник Савета родитеља предлаже да се уведе дан сређивања 

дворишта. Директорка је нагласила да се обележава Дан екологије, па би могло да 

се тога дана у оквиру његовог обележавања мало детаљније организује сређивање 

школског дворишта.  Директорка се захвалила председнику на овом предлогу. 

 Председник додаје да би деца самим учешћем у сређивању дворишта више 

обраћала пажњу на своју околону. Председник ставља на гласање предлог за 

доношење овакве одлуке. Након гласање једногласно је донета 

 

О Д Л У К А 

да ученици у оквиру обележавања Дана екологије, 05. јуна  

сређују  школско двориште  

  
 Такође је психолог школе додала да се  у новом школском плану уводе 

дани без насиља.  

Директорка упознаје чланове савета родитеља са програмом слободних 

наставних активности за 5. и 6. разред и  7. и 8. разред. Директорка је замолила 

психолога школе, Ирену Николић да прочита ове програме слободних наставних 

активности. Психолог објашњава начин избора СНА и даје родитељима упутства у 

вези са тим. (Програм у прилогу). 

Директорка је замолила присутне чланове савета родитеља да пренесу 

родитељима свог одељења све ово што им је речено на савету како би и остали 

родитељи могли лакше да извшре прави избор СНА. Директорка је додала да ће сви 

родитељи да добију иштампане програме СНА. 

 

6) Председник прелази на шесту тачку дневног реда  и даје реч Маји 

Стошић, стручном сарднику и библиотекару школе. 

Маја Стошић је обавестила присутне да Школа из Каталога уџбеника бира 

уџбенике за сваки предмет у сваком разреду, о чему обавештава Савет родитеља. 

Маја додаје да одлуку о избору уџбеника доноси наставничко веће на образложене 

предлоге стручних већа за области предмета, односно стручних већа за разредну 

наставу, сходно члану 34.  став 1. и 2. Закона о уџбеницима и чита присутним 

члановима савета родитеља образложене предлоге одабраних појединих уџбеника 

за први и пети разред. Учитељи првог разреда су одабрали уџбенике издавачке куће 

БИГЗ. Мишљење актива учитеља је да уџбеници  издавачке куће  ФРЕСКА  не 
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задовољавају интересовање ученика, да је сувише скроман садржај и да им је био 

потребан додатни штампани материјал. Библиотекар чита образложени предлог 

стручног већа за разредну наставу првог разреда (у прилогу). Сада ће по речима 

Маје наредних четири године сви радити по БИГЗУ. У петом разреду стручно веће 

за енглески  језик је променило издавачку кућу и уџбеник док су уџбеници из 

руског и француског језика остали исти. Стручно веће за српски језик је променило 

такође издавачку кућу БИГЗ и  њихове уџбенике за пети разред. Сада су се 

определили за уџбенике Вулкан издаваштва и сада су сви уџбеници из српског 

језика од петог до осмог уџбеници Вулкан издавачке куће. Математика и Биологија 

остаје иста, док је Историја  промењена, тако да сад ученици све четири године 

користе  уџбенике издавачке куће Фреска. И уџбеник из Географије је промењен и 

уместо уџбеника Завода за уџбенике сада су се определили за уџбенике Издавачке 

куће КЛЕТ које веч користе остали разреди, шести, седми и осми. То су једине 

измене а све остало је остало исто.  

Директорка обавештава родитеље преко кога све могу да набаве уџбенике уз 

могућност плаћања на рате.   

Председник савета родитеља покреће питање зашто се не омогући набавка 

бесплатних уџбеника преко фондације Алек Кавчић. Директорка објашњава да су  

уџбеници Фондације Кавчић у дигиталној верзији. То су уџбеници који морају да 

се нађу у каталогу одобрених уџбеника од стране Министарства просвете. 

Владичин Хан је покренуо иницијативу за коршћење Кавчић уџбеника  за све 

основне  школе. Општина  ће наводно  штампати уџбенике за све основне школе. 

Директорка је нагласила да не зна какви су уџбеници  и докле се стало са том 

иницијативом, али мисли да треба да се пита струка. За сада, по речима директорке, 

не можемо да користимо те уџбенике ако они нису одобрени од стране 

Министарства просвете. 

Стручни сарадник Маја Стошић информише савет родитеља да су 

одељењске старешине од првог до седмог разреда обавестиле своје родитеље о 

процедури у вези бесплатних уџбеника које додељује Министарство просвете. 

Прикупљена је комплетна  документација и родитељима је речено ко има право на 

бесплатне уџбенике. Сви подаци у вези са тим унети су у Информациони систем 

“Доситеј” Министарства просвете. 

 

7) Председник прелази на седму тачку дневног реда и даје реч секретару 

школе, Јелени Богдановић. 

Секретар упознаје присутне да су 09. фебруара 2023. године Скупштини 

општине Сурдулици  достављени утврђени предлози Наставничког већа и Савета 

родитеља са свом пропратном документацијом, како би Скупштина општина 

Сурдулица благовремено, у оквиру њене надлежности,  донела Решење о 

именовању новог Школског одбора. У прилогу смо доставили извод из записника 

са 32. седнице Школског одбора, одржане 17.11.2022.године, одлуку Школског 

одбора о покретању поступка за именовање чланова Школског одбора од 17. 11. 

2022. године, извод из записника са седнице Наставничког већа од 30. 12. 

2022.године, извод из записника са седнице Савета родитеља од 31. 01. 2023. 

године, одлуку Наставничког већа од 30. 12. 2022. године и Вашу одлуку од 31. 01. 

2023. године.  Решење Скупштине општине Сурдулица бр.  022-2/19-01 о 

именовању чланова Школског одбора у ОШ “Вук Караџић” у Сурдулици донето је   

22. 03. 2019. године, што значи, како наглашава секретар школе, да мандат 

члановима школског одбора истиче 21. 03. 2023. године. По речим секретара школе 
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чланови школског одбора ће и након истека мандата од четири године обављати 

послове из надлежности школског одбора све док Скупштина општине Сурдулица 

не донесе решење о именовању новог школског одбора.  

 

8) Председник прелази на осму тачку дневног реда -  Безбедност ученика и 

учествовање у поступку прописивања мера из члана 108 ЗОСОВ и даје реч 

директору школе, Драгани Нешић. 

 

Директорка информише присутне да су данас имали састанак у просторијама 

МУП-а  и 6. децембра  такође. Директорка је назначила да се школа  написмено  

обратила и тражили већу сарадњу са полицијском управом  у Сурдулици. Идеја 

школе је да неко од њихових лица пружи стручну помоћ и одржи стручно предавање 

о безбедности у саобраћају. Директорка информише присутне да су на територији 

општине Сурдулица на све школе распоређена два школска полицајца. Додаје да  

полицајка Радојка Марков сарађује са школом, одазива се на сваки позив и обилази 

школу  и  ученици позитивно реагују на њихово присуство у школи. Данас на 

састанку је било речи о матурској вечери и има назнака да ученици и родитељи желе 

да се матурско вече организује изван школе. Директорка је поново нагласила да је 

безбедност ученика млађих разреда угрожена због велике гужве у саобраћају на 

улици испред школе,  која се свакодневно ствара приликом довожења и одвожења 

деце. Директорка је напоменула да родитељи не поштују одлуку савета родитеља да 

родитељи не  паркирају аутомобиле на почетку или крају улице и да је због тога 

проблем и даље присутан.  

Председник Савета родитеља сматра да се ситуација погоршала јер родитељи 

и даље аутомобиле интезивно паркирају испред школе. Директорка додаје да је гужва 

највећа кад пада киша и да родитељи морају озбиљно да схвате да се та одлука мора 

поштовати.  

Председник још једном наглашава да је потребно подсетити све родитеље о 

овој одлуци и опоменути их да се ова одлука мора поштовати због безбедности 

ученика. 

 

9) Председник прелази на девету тачку дневног реда  и даје реч директору 

школе, Драгани Нешић. 

Директорка је информисала присутне да је школа укључена у Пројекат  

“Заједно ка средњој школи” -  Подршка деци из осетљивих друштевних група у 

преласку у средњу школу у заједничкој реализацији Дечје фондације Песталоци и 

Центра за образовне политике, уз подршку Министарства просвете Републике Србије. 

Циљ оваг пројекта је да се спречи осипање деце на преласку у средњу школу. По 

речима директорке често се дешава да ученици ромске националности, након 

завршене основне школе, престају са школовањем а неке девојчице се  удају прерано.    

Маја Стошић, координатор пројекта, упознаје Савет родитеља да је школа 

од ове године укључена у овај пројекат и да је тренутно у фази отварања посебног 

наменског рачуна. Додаје да пројекат траје три године, да је школа израдила Акциони 

план. Одржана су два састанка са менторима, један on line, други уживо и они су  

детаљно објаснили шта и како ће  школа радити. Израђен је план буџета. 

Координатор пројекта, Маја Стошић је нагласила да  ће се школа  фокусирати на 

осетљиву групу деце, а посебно на групу деце у Биновцу, да ће радити са том децом и 

укључивати их у наставне и ваннаставне активности, у рад Ученичког парламента, 

Вршњачког тима, радионица, секција. Маја чита Акциони план. (у прилогу). 
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10. Текућа питања; 

  

            Пошто  нема питања и предлога председник  закључује 4. седницу.              

  

 

Седница је завршена у 18.55 часова. 

 
 

 

  

записничар                                   ПРЕДСЕДНИК САВЕТА РОДИТЕЉА 

 ЈЕЛЕНА БОГДАНОВИЋ       ЂОРЂЕ СТАНКОВИЋ 
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